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Na osnovu člana 187 i 188 Poslovnika Skupštine Crne Gore, 
ministru kapitalnih investicija, Mladenu Bojaniću, postavljam sljedeće

POSLANIČKO PITANJE:

Da li ste, kao ministar, bili upoznati sa ćinjenicom da je državni sekretar 
vašeg ministarstva imenovan za Ćlana odbora direktora privrednog 

društva Energogas d.o.o.?

Pitanje ću obrazložiti na sjednici Skupštine. 

Odgovor tražim i u pisanoj formi.

POSLANICA

Si^ana Prib^vić .
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SKUPŠTINA CRNE GORE

PODGORICA

Uvaženi,

U skladu sa Poslovnikom Skupštine Crne Gore, u prilogu dostavljamo odgovor na poslaničko 
pitanje poslanice Suzane Pribilović, koje je postavijeno u pisanoj formi prije sjednice Skupstine 
Crne Gore, zakazane za 23. jul 2021. godine.

S poštovanjem

«,STARen Bojanič
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Podgorica, 23. jul 2021. godineBroj: 01-076/21-8482/2

SKUPŠTINA CRNE GORE

PREDMET: Odgovor na poslaničko pitanje poslanice Suzane Pribilović.

Prije sjednice Skupštine Crne Gore zakazane za 23. jui 2021. godine, poslanica Suzana 
Prlbilović, dostavila je u pisanoj formi sljedeće

POSLANIČKO PITANJE

Poštovani ministre Bojaniću,
Da li ste, kao ministar, bili upoznati sa činjenicom da je državni sekretar Vašeg Ministarstva 

člana Odbora direktora privrednog društva Energogas d.o.o.?

Na postavljeno pitanje, Ministarstvo kapitalnih investicija daje sljedeči
imenovan za

ODGOVOR

Poštovana poslanice Pribilović,

Da, bio sam upoznat sa činjenicom da je državni sekretar g. Marko Perunović bio izabran za 
člana OD Energogasa, i dao sam mu punu podršku kako bi pomogao rješavanju nagomilanih 
problema preduzeća Energogas koje su dobrim dijelom posljedica nečinjenja prethodne Vlade.

Energogas je preduzeće u 100% vlasništvu preduzeća Srbijagas. Kompanija je dugo vremena 
bila lider na tržištu gasa u Crnoj Gori, da bi izuzetno lošom upravljačkom politikom u 
prethodnom periodu bila dovedena u veoma lošu poziciju, sa dugom od skoro 2.500.000,00 
miliona EUR, blokiranim računom, velikim brojem zaostalih zarada, neplaćenim doprinosima.

Sindikat radnika Energogasa se više puta obraćao Ministarstvu ekonomije, kojem je pripadao 
sektor energetike, medutim, nijesu imali nikakav odgovor.

ministarstva, na inicijativu državnogNakon stupanja na dužnost nove Vlade i resornog 
sekretara Perunovića u prvom kvartalu tekuće godine organizovano je više sastanaka, kako 
bi se nagomilani problemi u Energogasu počeli rješavati, Uz saglasnost zaposlenih i uprave 
Srbijagasa napravljen je program za konsolidaciju kompanije i započeta je njegova realizacija. 
čime je 37 zaposlenih zajedno sa svojim porodicama, došlo u situaciju da nastavi sa 

normalnim poslovanjem i životom.

Da bi se došlo do zakonske tranzicije upravljanja i rada na sanaciji situacije, na zahtijev radnika 
i uprave Energogasa, Marko Perunović je imenovan za člana Odbora direktora Energogasa 
13, maja 2021. godine, kako bi svojim znanjem i radom doprinio oživljavanju ove kompanije.
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Sredstva za pokrivanje gorućih troškova su uplaćena, većina obaveza izmirena, kompanija je 
stala na noge i polako počinje da se vraća na tržište, a zaposleni kao i rukovodstvo matične 
kompanije su iskazali zadovoljstvo učinjenim, što je bio prvenstveni cilj čitavog angažmana.

S obzirom na činjenicu da je bivši Državni sekretar za energetiku u Ministarstvu ekonomije g. 
Nikola Vujovič, u dužem vremenskom periodu, od 04. marta 2020. godine do 19. marta 2021. 
godine bio član Odbora direktora CEDIS-a, koja je bila u direktnoj nadležnosti i pod kontrolom 
Ministarstva ekonomije, kao i na osnovu rješenja Agencije za sprječavanje korupcije od 09. 
juna 2021. godine, koja je utvrdila da se g. Vujović ne nalazi u konfliktu interesa, nisam vidio 
ništa sporno u tome da Marko Perunovič bude izabran za člana Odbora direktora Energogasa 
kako bi svojom stručnošču i predanošču i profesionalnim odnosu prema poslu doprinio daljem 
oporavku ove kompanije.

Međutim, nakon medijskih upita i sugestije pravnog tima Ministarstva kapitalnih investicija, 
kako bi izbjegli bilo kakvo, eventualno, kršenje zakonskih normi, Marko Perunovič je 12. jula 
2021. godine podnio ostavku na mjesto člana Odbora direktora preduzeća Energogas, a 
zvanično razriješen je odlukom Uprave od 16. jula 2021. godine.

Napominjem da u kratkom periodu tokom koga je Marko Perunović bio njegov član, Odbor 
direktora preduzeča Energogas se nije sastajao i nije donio biio kakvu odluku. Takođe, Marko 
Perunovič nije primao novčanu nadoknadu kao član Odbora direktora.

Drago mi je da ste nakon više godina čutanja i odobravanja mnogih konflikata interesa u kojima 
su bile vaše partijske kolege, konačno se ohrabrili da podignete gias protiv ove prakse. 
Podsjetiču, ako ste zaboravili, da je vaš partijski kolega, g. Đoko Krivokapić, pune tri godine 

predsjednik Odbora direktora Elektroprovrede i predsjednik Odbora direktora Prve banke 
AD Podgorica, zbog čega je u obje kompanije primao novčanu nadoknadu, i što je Agencija 
za sprječavanje korupcije svojim riješenjem od 15. decembra 2021. godine ocijenila kao 
konflikt interesa. Nadam se da ćete ovu tekovinu, nastalu odlaskom vaše partije sa vlasti, 
nastaviti da gajite i u budućnosti.
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